
Nieuwe bestuur voor N-VA Lendelede

Van links naar rechts: 
Heidi Demets, 
Els Moerkerke, 
Tom Lagae, 
Kurt Vansteenkiste, 
Koen Vervaeke, 
Kevin Verhoyen, 
Liesbeth D’hondt, 
Marnic Vandebroucke, 
Martin D’Haene, 
Filip De Bel
Gudrun Debrabandere

N-VA staat voor een onafhankelijk Lendelede
De fusies van Vlaamse gemeenten staan weer hoog op de agenda. Het mislukken 
van de fusie tussen Mechelen en Boortmeerbeek zit daar wellicht voor iets tussen. 
N-VA Lendelede wil het onafh ankelijke karakter van onze gemeente behouden. 
En wanneer er toch over een fusie gesproken wordt, dan doen we dat onder strikte 
voorwaarden.

Als lokale N-VA-afdeling hebben we met 
belangstelling kennisgenomen van enkele 
openlijke huwelijksaanzoeken aan onze 
mooie gemeente. Zo werd er onder andere 
gesproken over een fusie tussen Izegem, 
Ingelmunster en Lendelede en over een 
fusie tussen Kuurne en Lendelede. Het is 
altijd leuk om als gegeerde bruid be-
schouwd te worden. Liever een gegeerde 
bruid dan een muurbloempje waarmee 
niemand wil dansen.

Wat onze afdeling betreft is een fusie niet 
aan de orde. Wanneer –  om welk reden 
dan ook – een fusie zich zou opdringen, 
stellen wij een aantal voorwaarden:

•  Een fusie kan alleen met een gemeente 
die dezelfde waarden hanteert en het 
landelijke en groene karakter van onze 
gemeente onderschrijft.

•  Lendelede moet voldoende ‘gewicht’ 
behouden om een rol van betekenis te 
spelen.

•  Een fusie moet gedragen worden door 
de Lendeleedse bevolking. Een volks-
raadpleging moet altijd en onvoorwaar-
delijk deel uitmaken van een eindbeslis-
sing.

De mislukte fusie tussen Mechelen en 
Boortmeerbeek heeft ons geleerd dat de 
burgers het niet pikken dat dergelijke 
belangrijke beslissing boven hun hoofd 
genomen wordt door politici die alleen 
hun eigen agenda dienen.

We blijven ons dus met volle overtuiging 
en onvermoeibare energie inzetten in een 
onafhankelijk Lendelede!

N-VA Lendelede staat 
klaar met een sterk team! 

Beste Lendeledenaar,

Begin 2022 vonden onze lokale 
bestuursverkiezingen plaats. Ik kreeg 
van onze leden unaniem het vertrouwen 
om mijn taak als voorzitter met drie 
jaar te verlengen. Samen met onder-
voorzitter Martin D’Haene, het ganse 
bestuur en de mandatarissen zullen 
we in Lendelede het verschil maken. 

Dat doen we door duidelijk te commu-
niceren en door op een constructieve 
maar kritische manier ons oppositie-
werk verder te zetten. Binnen twee 
jaar, op zondag 13 oktober 2024, gaan 
we weer naar de stembus voor onder 
andere de lokale verkiezingen. Daar 
werken we met onze afdeling naartoe. 
We willen naar u luisteren en we staan 
klaar voor u. Voor ons is elke 
Lendeledenaar van tel!

Wilt u meer weten over de werking van 
N-VA Lendelede? Of kriebelt het om 
mee na te denken over de toekomst 
van onze gemeente? Wilt u meewer-
ken aan een beter beleid en een nog 
betere gemeente? Contacteer ons dan 
via kevin.verhoyen@n-va.be of bel 
mij op 0491/73 49 48.

Kevin Verhoyen
Voorzitter

lendelede@n-va.be

www.n-va.be/lendelede
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Geniet van de zomer!



Lendeledenaren moeten goedkoop kunnen zwemmen in Izegemse zwembad
Als het van N-VA Lendelede afhangt moeten de Lendeledenaren deze zomer maar vier euro betalen voor een zwembeurt in het 
Izegemse openluchtzwembad. Dat is zes euro goedkoper dan het normale tarief. Dat is mogelijk wanneer de gemeente een  
samenwerkingsovereenkomst afsluit met stad Izegem. Maar voorlopig stemt de cd&v-meerderheid niet toe.

In 2019 stelde de N-VA-fractie de vraag naar een dergelijk samenwerkingsakkoord.  
Het bestuur wil daar niet op ingaan omdat de bewoners zelf moeten kunnen kiezen waar ze  
gaan zwemmen. Dat is een argument dat geen steek houdt. Want de gemeente kan ook  
met bijvoorbeeld Heule en Kortrijk een overeenkomst sluiten. 

Volgens de Izegemse sportschepen Lothar Feys is een dergelijk akkoord 
geen grote investering. Roeselare betaalde bijvoorbeeld vorige zomer 
maar 2.000 à 3.000 euro. Wij blijven aandringen om zo snel mogelijk zo’n 
samenwerking op te starten en het voorbeeld van onder andere Roeselare, 
Ledegem, Staden en Meulebeke te volgen. 

De onthardingsstrategie van de cd&v-meerderheid:  
klimaatbekommernis of  subsidie-opportuniteit?
De gemeente sloot dit jaar met Leiedal het ‘Lokaal Energie- en Klimaatpact’. Dat is een samenwerkingsovereenkomst om op 
lokaal niveau maatregelen te nemen tegen de klimaatopwarming. Voor dat engagement ontvangt de gemeente subsidies:  
19.374 euro in 2023 en 7.916 euro voor de jaren 2023 tot 2026. 

PREMIE OM TE ONTHARDEN
De meerderheid kiest als een van de maatregelen voor een ont-
hardingsstrategie. Ze voorziet een premie voor het ontharden 
van voor- en achtertuinen. Daarvoor heeft ze een bedrag van 
5.000 euro per jaar voorzien: geld voor inwoners die hun voor- 
en achtertuin ontharden, aanleggen en beplanten. We keurden 
dat voorstel goed, maar we hebben enkele bedenkingen. 

INWONERS MOTIVEREN
Als het bestuur wil dat het premiesysteem aanslaat bij de inwo-
ners, dan moet men hen daartoe motiveren. Tot op de dag van 
vandaag gebeurt dat niet. Er werd nog geen enkele aanvraag 
voor een onthardingspremie ingediend. Toen dit door onze 
fractie werd aangekaart was het antwoord van de schepen van 
Milieu dat zoiets moet rijpen en tijd nodig heeft.

HOGERE PREMIE OM TE VERHARDEN
De echte verklaring is volgens N-VA Lendelede dat de gemeente 
een veel hogere premie toekent aan iemand die zijn private toe-
gangsweg verhardt dan aan iemand die zijn private toegangsweg 
onthardt. De premie om te ontharden is gelimiteerd tot 400 euro 
per inwoner. De premie om te verharden kan oplopen tot 3.750 
euro. Het valt dus te betwijfelen of het gemeentebestuur op die 
manier de bewoners zal warm maken om een stukje van hun 
tuin of oprit te ontharden. Wat ons betreft moet de premie om te 
ontharden drastisch verhoogd worden.

PARKING ONTHARDEN
Om het goede voorbeeld te geven onthardde de meerderheid  
een stukje van de parking aan de kerk. Toevallig de minst  
interessante parkeerplaatsen? Ontharden is perfect mogelijk 

zonder functieverlies. Waarom werden de parkeerplaatsen niet 
heraangelegd met een waterdoorlatende klinker? Maar goed, het 
oogt nu fraai en de meerderheid kan zich fier op de borst kloppen 
dat ze 58 m² onthard hebben. U zou uiteindelijk, met een beetje 
goede wil, zelfs nog enig geloof beginnen hechten aan de  
uitgestippelde strategie van het bestuur. 

HOEVE VERCAMER VERHARDEN
Wanneer we de renovatieplannen van Hoeve Vercamer bekijken, 
verdwijnt alle geloofwaardigheid. In het bestek wordt er een 
bedrag van 58.500 euro voorzien om 650 m² te verharden met 
kleiklinkers. Toen we het bestuur met die opmerkelijke keuze 
confronteerden, was het antwoord van de burgemeester dat het 
bestuur gekozen heeft voor duurzaamheid. Met een waterdoor-
latende klinker kon het bestuur twee vliegen vangen in een klap. 
Want die zijn duurzaam en milieuvriendelijk. Wat een gemiste 
kans!

De conclusie van het verhaal: het bestuur breekt een deel van 
de parking in het centrum uit en legt klinkers in natuurgebied. 
Het bestuur beloont de inwoner die zijn tuin of oprit verhardt en 
zalft de handen van de inwoner die zijn tuin of oprit onthardt. 
We dweilen met de kraan open. 

Koen Vervaeke
Gemeenteraadslid

Marrnic Vandenbroucke
Gemeenteraadslid

Kurt Vansteenkiste
Gemeenteraadslid 

lendelede@n-va.be
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Kasteel Dassonville een 
molensteen rond nek 
gemeentebestuur?

In januari keurde de cd&v-meerderheid 
de waarborg goed voor een lening van 
1.025.000 euro. Met dat geld mag intercom-
munale Leiedal in opdracht van de gemeente 
het Kasteel Dassonville kopen. De N-VA 
keurde die lening niet goed. 

Geen concrete plannen
Het gemeentebestuur heeft tot op heden nog 
geen concrete plannen met het kasteel. Der-
gelijke hoge waarborglening tekenen voor een 
vaag en abstract concept, dat is voor de N-VA 
een brug te ver.

Geen overeenkomst
Bovendien was er nog geen eenzijdige aan-
koopbelofte, noch een compromis getekend 
wanneer de meerderheid de lening goedkeurde. 
Toenmalig schepen Pedro Ketels beweerde 
tijdens de gemeenteraadzitting dat er, voor 
zover hij goed ingelicht was door Leiedal, 
wél een compromis was. Later moest hij zijn 
uitspraak herzien en zei hij dat er een mon-
delinge overeenkomst was. Die is er volgens 
onze bron tot op heden niet.

De N-VA blijft het dossier opvolgen. We  
willen de rekening niet doorschuiven naar 
onze kinderen en kleinkinderen.

Renovatie Hoeve Vercamer lijkt op  
verkiezingsstunt meerderheid
De aanpassings- en renovatiewerken op de site van Hoeve Vercamer 
duren veel te lang. Aan dit tempo zullen de Lendeledenaren er gebruik 
van kunnen maken net vóór de gemeenteraadsverkiezingen van 2024. 
Het lijk wel een verkiezingsstunt van het bestuur …

De gemeente kocht Hoeve Vercamer maar liefst 23 jaar geleden en gaf BIK 
(Buurtinitiatieven Kuurne) de opdracht om er een natuureducatieproject 
op te starten. Dat was geen succes en de gemeente nam bij het begin van 
de legislatuur het initiatief voor de renovatie zelf in handen. De N-VA was 
altijd al een koele minnaar van de plannen van het huidige bestuur. Het 
liet de mooie authentieke hoeve met hoge erfgoedwaarde volledig ver- 
loederen, om vervolgens van de opwaardering ervan hét hoofdpunt van de 
cd&v-campagne te maken.

Geen duidelijk plan
Wij stellen vast dat alles in ‘utjes en trutjes’ gebeurt. Eerst restaureerde 
men één stal, vervolgens werd het groen ingericht en nu is men bezig met 
de uitwerking van een polyvalent gebouw. Volgens onze meest optimistische 
schatting zal de site volledig gebruiksklaar zijn in juni 2023. Dat is 4,5 jaar 
na het begin van de nieuwe legislatuur. Is dat normaal? Bovendien is er 
nog steeds geen duidelijk plan en weten we nog altijd niet welke activiteiten 
er mogelijk zullen zijn.

Hoge kosten
De gemeente had 1 miljoen euro uitgetrokken voor het project Hoeve 
Vercamer. Het bestuur voorzag 150.000 euro voor de renovatie van de 
bouwvallige schuur, maar volgens onze berekeningen kost die al 187.000 
euro. Dat is ruim boven het voorziene budget. En dan is er nog geen  
rekening gehouden met tal van ‘vergeten’ en ‘verborgen’ kosten. Die  
moeten ook door de belastingbetaler betaald worden. Moet een nieuw 
schuilhok voor de neerhofdieren wel 30.000 euro kosten? Volgens ons 
konden die dieren ongetwijfeld een plekje krijgen in de pas gerenoveerde 
stal. Kortom, er is al veel belastinggeld uitgegeven en toch kunnen de 
inwoners nog altijd niet terecht op site Hoeve Vercamer.

Koen Vervaeke
Gemeenteraadslid

Gudrun Debrabandere
Gemeenteraadslid 

Els Moerkerke
Gemeenteraadslid

Gudrun Debrabandere
Gemeenteraadslid

www.n-va.be/lendelede
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Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA 

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld: 

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid. 
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van 

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Sander Loones
Kamerlid

Axel Ronse
Vlaams Parlementslid

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022


